
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 117
Vil ministeren i forlængelse af artiklen ”Skatterådet sænker populært fradrag til det lave-
ste niveau i 11 år” bragt på finans.dk den 17. november 2020, oplyse, hvad årsagen er
til, at beregningerne for satsen for befordringsfradraget baseres på benzinpriser og andre
omkostninger, der relaterer sig til privatbilisme, mens priser på offentlig transport, der er
stigende, ikke medregnes i Skatterådets beregninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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